

MFCConnect



MFCConnect, a division of the Canadian Model Forest Network (CMFN), leverages 20 years of experience across a cross-sectoral network of partners with diverse expertise to provide a range of cost-effective and unique professional services. We offer services to Canadian government agencies, private companies, and not-for-profit organizations that specialize in natural resources.

When you choose MFCConnect, you are choosing a network of Canadian professionals that values quality, innovation, and teamwork; a network that will achieve cutting edge results for your organization.

Services

• Communication

- > Building communication networks
- > Facilitating dissemination of information to widespread audiences

• Event management and facilitation

- > Work with clients to plan and execute meetings, workshops, seminars, and events
- > Bring expertise in responsible resource management, conflict resolution, knowledge brokering, and professional development

• Multi-stakeholder engagement and conflict management

- > Initiating dialogue and engaging all relevant stakeholders at local, provincial, national, and international scale.
- > Develop standard engagement practices

• Cross-cultural collaboration

- > Developing partnerships with stakeholders in First Nations communities
- > Adapting content to reflect cultural differences

• Training and skills development

- > Foster a productive environment for knowledge exchange and building competencies

• Project management

- > Project implementation
- > Financial management

MFCConnect clients

MFCConnect delivers cost-effective professional services to government agencies, private companies, and not-for-profit organizations. Recent clients include:

- > Parks Canada
- > Newfoundland Department of Wildlife & Conservation
- > International Model Forest Network
- > International Development Research Centre

Reasons to Work with MFCConnect

1. FIND EXPERTS

Gain access to our nationwide network of professionals with a broad range of experience. Our partners include representatives from all levels of government, industry, First Nations groups, not-for-profit organizations, universities, and research institutions. We bring stakeholders from diverse interest groups together to find common ground and to discuss issues, opportunities, and challenges.

2. ACROSS BOUNDARIES

With Model Forests across Canada, MFCConnect taps into local, provincial, and national networks to build project teams that meet every project's unique needs. A member of the International Model Forest Network, MFCConnect can connect with 60 sites in over 30 countries.

3. PARTNERSHIP OPPORTUNITIES

With MFCConnect's ever-expanding network, our clients can engage and build new partnerships for future projects and ventures.

MFCCONNECT IS A DIVISION OF:

MFCConnect.ca Call 613.258.8400 or email cmfn@cmfn-rcfm.ca



CANADIAN
MODEL
FOREST
NETWORK

RÉSEAU
CANADIEN DE
FORÊTS
MODÈLES

MFCConnect



MFCConnect, une division du Réseau canadien de forêts modèles (RCFM), s'appuie sur 20 ans d'expérience d'un réseau intersectoriel de partenaires provenant de divers domaines d'expertise pour offrir une vaste gamme de services professionnels, efficaces et uniques. Nous avons pour but de faciliter la tâche aux organismes gouvernementaux canadiens, aux entreprises privées et aux organismes à but non lucratif qui se spécialisent dans le domaine des ressources naturelles.

En choisissant MFCConnect, vous choisissez un réseau de professionnels canadiens pour qui la qualité, l'innovation et le travail d'équipe sont des valeurs fondamentales; un réseau qui permettra à votre entreprise d'obtenir des résultats à la fine pointe.

Services

• Communications

- > Établir des réseaux de communication
- > Faciliter la diffusion de l'information à un auditoire étendu

• Gestion d'événement et facilitation

- > Travailler avec les clients à planifier et tenir des rencontres, des ateliers, des séminaires et des événements
- > Offrir l'expertise en gestion responsable des ressources, en résolution de conflits, en courtage de connaissances et en perfectionnement professionnel

• Engagement multipartenariat et gestion de conflit

- > Amorcer le dialogue et susciter la participation de tous les partenaires concernés à l'échelle locale, provinciale, nationale et internationale
- > Élaborer des pratiques d'engagement normalisées

• Cross-cultural collaboration

- > Développer des partenariats avec les intervenants dans les communautés des Premières nations
- > Adapter le contenu pour refléter les différences culturelles

• Formation et perfectionnement des compétences

- > Favoriser un environnement productif pour le partage de connaissances et l'acquisition de compétences

• Gestion de projet

- > Mettre en œuvre le projet
- > Assurer la gestion financière

Clients de MFCConnect

MFCConnect offre des services professionnels efficaces aux organismes gouvernementaux, aux entreprises privées et aux organismes à but non lucratif. Voici quelques-uns des récents clients :

- > Parcs Canada
- > Newfoundland Department of Wildlife & Conservation
- > Réseau international de forêts modèles
- > Centre de recherches pour le développement international

Raisons d'établir un lien avec MFCConnect

1. TROUVER LES EXPERTS

Obtenez l'accès à notre réseau national de professionnels ayant des domaines d'expertise variés. Nos partenaires comprennent des représentants de tous les ordres de gouvernement, de l'industrie, des groupes des Premières nations, des organismes à but non lucratif et des instituts de recherche. Nous réunissons des partenaires de divers groupes d'intérêts afin de trouver un terrain commun et de discuter des enjeux, des possibilités et des défis.

2. DÉPASSER LES FRONTIÈRES

Grâce au Réseau canadien de forêts modèles, MFCConnect puise dans les réseaux locaux, provinciaux et nationaux pour bâtir des équipes de projets qui répondent aux besoins uniques de chaque projet. Membre du Réseau international de forêts modèles, MFCConnect peut établir des liens avec 60 sites dans plus de 30 pays.

3. REPÉRER DES POSSIBILITÉS DE PARTENARIAT

Grâce au réseau de MFCConnect, en expansion continue, nos clients peuvent rechercher et bâtir de nouveaux partenariats pour réaliser des projets.

MFCCONNECT EST UNE DIVISION DE :